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Fysikteknologsektionen
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Tid: 12:01
Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande Nils Grimbeck
Vice Ordförande Pontus Lindgren

Kassör Ludwig Lewis
Sekreterare Emil Dahlberg

Kandidatansvarig Viktor Carlsson

§1 Mötets öppnande Nils Grimbeck öppnar mötet kl. 12:04.

§2 Val av justerare Viktor Carlsson väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Runda bordet
• Nils har haft möte med programansvariga tillsammans med styret. Fun-

derat på verksamhetsplan.
• Pontus har arrat pluggkväll. Han tycker att vi ska fortsätta ha två salar.
• Ludwig har arrat pluggkväll.
• Emil har kollat på protokollen och arrat pluggkväll. Lagt upp första pro-

tokollet på ftek.
• Viktor har arrat pluggkväll.

§5 Kurser
• Åk1: Det verkar flyta på.
• Åk2: Viktor säger att F tyckte bokningssystemet för labbarna var jobbi-

ga. Nils säger att detta har varit uppe tidigare och de då sagt att detta
är det bästa alternativet. Vi ska ta upp detta igen.

• Åk3: Flyter på, inget särskilt att rapportera.
• Master: Flyter på även här.

§6 Kursutvärderare Svårt att få TM:are att kursutvärdera. Joakim Norbeck föreslår att vi bör PRa
för kursutvärderare tidigare och vill att en utlottning ska äga rum ifall vi inte
fått tag i någon i början på lv1. Viktor säger att när utlottning tidigare skett
har det inte blivit bra. Tycker att PRa tidigare kan bli jobbigt och i så fall vill
hellre se att deadline för när kursutvärderare måste vara tillsatta läggs senare.
Utesluter inte Joakims förslag och vi ska testa PRa tidigare.

§7 Aspning Vakanta Poster Vi behöver hålla aspning nästa vecka på grund av att sektionsmötet ligger
runt hörnet och hade därav varit bra om vi kunde få in folk tills dess. Nils
tycker att vi kör info kväll onsdagen 25/9 och sen får de även vara med på vårt
möte veckan därpå, förmodligen på tisdag, Pontus får inleda mötet då Nils är
uppbokad i början. Pontus påpekar att toast hade varit ett bra alternativ då
vi har massa mat kvar från pluggkvällen och vi andra tycker det låter bra.
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§8 PA Nils väntar på svar från programansvariga angående möte med oss.

§9 Uvo-enheten Ska föreslå att träffa Uvo-enheten nästa onsdag klockan 14, blev inställd förra
gången på grund av sjukdom.

§10 Verksamhetsplan: SNF
och Styret

Nils har pratat med styret om åsiktsplan. Bra för att sektionen ska driva en del
samma frågor oberoende på vilka som sitter i styret eller SNF. Detta bör även
speglas i vår verksamhetsplan. Vi ska lägga till pluggkvällar, bestå styrelsen i
åsiktsplan i studierelaterade frågor och bevaka nya schemaläggningen för TM
årskurs 1 i den nya verksamhetsplanen.

§11 Övriga frågor Ludwig säger att bokföringen är klar för cocktailpartyt.

Nils säger att Julie Rowlett sagt att de inte fått någon som hoppat in för
Corprate Finance kursen efter att förra föreläsaren slutade. Det ska kanske bli
en MTS kurs istället, vi får se vad som sker.

Emil frågor om byte från Acceptorn till Styretrummet som huvud mötesplats
och Nils säger att vi ska göra det.

§12 Nästa möte Tisdag 24/09, kl 12:01 i Styretrummet.

§13 Mötets avslutande Nils Grimbeck avslutar mötet kl. 12:42!

Figur 1: https://xkcd.com/1329/
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